



速博康科技股份有限公司

負責人: 林明男

網 址: www.novakon.com.tw

地 址:115臺北市南港區園區街 F棟 3號 15樓

電 話:02-7720-0999

企業沿革

2010 年 公司成立

2012年 推出可視化圖控套裝軟體品牌iFace

Designer® 行銷全球

2013 年 軟硬體整合可視化解決方案進軍美國市場

2016年 切入美國能源管理市場,提供軟硬體整合

解決方案

2017 年 加入廣積科技集團 (股票代號:8050)

2019 年 成為全球能源管理品牌大廠 OEM 供應商

2022年 推出工業物聯網軟體 iM-Connect® 及協議

轉換解決方案

2022 年 速博康科技總經理榮獲第十九屆國家品牌

玉山獎-卓越領導人全國首獎

2023年 因應國際淨零碳排趨勢加入中衛體系導入

減碳輔導

2023 年 成為西門子工業邊緣平台亞洲第一家認證

邊緣設備合作夥伴

主要產品

- 人機介面
- 工業觸控電腦
- 工業物聯網閘道器
- ●圖控套裝軟體
- 工業協議轉換軟體

企業簡介

速博康科技 (NOVAKON Co.,Ltd.) 自 2010 年成立以來,專注於提供工業自動化業界軟硬體整合解決方案。速博康科技隸屬於國內上櫃工業電腦廠(8050)廣積科技集團之子公司,為專業自動化人機介面(HMI)與工業物聯網(IIoT)相關軟硬體產品的開發與製造廠商。主要提供產業軟硬體 ODM/OEM 客製化服務,為產業與客戶提供量身訂做的軟硬體整合方案。臺灣研發、生產符合自動化各類產業應用特性產品與工業物聯網協議轉換與設備資訊整合服務。

速博康不斷投入研發並以『降低自動化導入成本』 及『符合各種產業的需求』為公司宗旨。10多年來, 不斷精進研發及業務成長,進而增加產品的競爭力。 誠信、創新、人性化的客製化服務,為速博康的經營 核心價值,並以這樣的概念,研發與設計工控產品, 希望能設計出介面使用方便、穩定度高、操作人性 化、以及高質感的工控產品。自動化人機介面與工 業物聯網協議轉換最專業廠商 — NOVAKON。

- 強調以人為本之觀念,視全體同仁為一家人。提供 多項福利措施、教育訓練、關懷服務、符合兩性平 等工作環境相關權益等,並加入友善家庭職場企業 聯盟,提暢員工家庭和職場的和諧。
- 3. 加入智慧產業電腦物聯網協會及互動技術平台產業 新興與應用聯盟,目標利用自身技術與經驗協助國 內各類產業應用,落實產業分工進而提升國際競爭力。

出口實績及國際競爭力

- MIT 臺灣製造,外銷五大洲 18 個國家,外銷比例 高達九成。
- 2. 建 立 軟 體 品 牌「iFace Designer®」 及「iM-Connect®」。由軟體整合解決方案,拓展外銷自動 化產業通路品牌,並跨足軟硬體客製化、策略聯盟 整合工廠智慧轉型解決方案。
- 成功打入全球能源管理知名大廠供應鏈、並成為西門子工業邊緣平台亞洲第一間認證邊緣設備合作夥伴。

營運管理與績效

- 1. 技術、傳承、創新:長期在自動化產業內人機介面 (HMI) 領域的技術專研上滿足客戶的需求,專精不失真,並將技術傳承給研發工程師,導入產品功能規劃及開發,形成產品精進循環。導入 IT 技術以符合 IT/OT 整合的產業需求與趨勢,打造工業物聯網解決方案。近年導入軟體客製化專案開發及策略聯盟,跳脫原來業界標準品銷售的框架,銷售成績高眼。
- 2. 以人為本:速博康是一家以人為本的公司,對象涵蓋所有客戶與員工。我們的員工具有豐富的經驗、專業的技術並充滿熱情,為客戶提供一流、友善的解決方案。透過軟體、硬體整合和技術服務來幫助客戶應用流程最佳化。透過人、機器設備與技術的連結,幫客戶在數位時代中,實現目標和取得競爭優勢。

永續經營

 因應國際淨零碳排趨勢,加入中衛體系導入 ESG 減碳輔導計畫,朝淨零永續之路邁進。





綜合評語

- 人機介面與工業物聯網相關產品開發製造商,主要 出口市場為美國,提供軟體客製化服務。
- **2.** 能源管理系統導入全球知名社群媒體與雲服務公司 之數據中心。
- 重視員工權益,建立良好行為準則及道德規範,建立友善職場,並有員工分紅與季獎金制度。





NOVAKON CO., LTD.

Owner: Benny Lin

Website: www.novakon.com.tw

Address: Bldg. F, 15F, No.3 Yuan Qu Street Nangang, Taipei, Taiwan 115603

Tel: +886-2-7720-0999

History

- 2010 Novakon founded
- 2012 Launched the visualization software brand, iFace Designer® , and marketed globally
- 2013 Entered the U.S. market with visualization solution of integrated software and hardware
- 2016 Entered the U.S. energy management market, providing integrated hardware and software solutions
- **2017** Became a subsidiary of iBASE Technology (TPEx: 8050)
- 2019 Became the OEM supplier of a global leading energy management brand
- 2022 Launched the industrial IoT software iM-Connect® and protocol conversion solutions
- 2022 President of Novakon, was awarded the national first prize of the 19th National Brand Yushan Award Outstanding business leader
- 2023 Introduced carbon reduction program in response to the international net-zero carbon emissions trend
- 2023 Became the first certified edge device partner in Asia for Siemens Industrial Edge Platform

Business Items

- Human Machine Interface
- Industrial Panel PC
- IIoT Gateway
- HMI Visualization Software
- IIoT Protocol Conversion Software

Introduction

Founded in 2010, Novakon Co., Ltd., a subsidiary of the domestically listed industrial PC manufacturer – iBASE Technology (TPEx: 8050), is a dedicated HMI (Human-Machine Interface) and IIoT (Industrial Internet of Things) software developer and hardware manufacturer. Our exceptional customized services provide clients with a wide array of software tailormade solutions. As testament to the true value of MIT R&D and manufacture, not only do we offer customized software and hardware ODM services, but we are also committed to providing the best product functions and services for different industrial applications. Novakon

focuses on long-term R&D investment to reduce the cost of introducing automation measures in addition to meeting the needs of various vertical applications.

Export Competitiveness

Novakon's software and hardware are 100% developed and manufactured in Taiwan, marketed globally in 18 countries with overseas sales ratio of over 90% of the total business. We offer software integration solutions with two software brands "iFace Designer®" and "iM-Connect®" to expand our presence in the global automation industry. By dedicating years of experiences in software and hardware OEM/ODM businesses, we position ourselves as a solution provider for smart manufacturing and digital transformation. Novakon's solution has made its way to stand out of competitions and been recognized globally. We are also proud to be part of the supply chain of a leading global energy management OEM and in 2023 we became the first certified edge device partner of Siemens Industrial Edge Platform in Asia.

Operation Performance Management

Novakon has a long-standing commitment to meeting our customers' needs in the field of HMI technology within the automation industry. Our dedication to technical expertise is unwavering, ensuring that we deliver specialized solutions without compromise. We pass on our field application experiences and knowledge to R&D engineers, integrating it into product planning and development to create a continuous cycle of product enhancement. By introducing IT (Information Technology) technologies and combining decades of expertise in OT (Operation Technology) Novakon's solution align with the industry's trends and standard in IT/OT conversion, serving as a bridge at the edge, enabling the communication between customer's production floor and IT management systems. Many years of OEM/ODM customization projects and strategic alliances with solution partners have made Novakon leap through the conventional framework of standardized solution, bringing remarkable business result along these years.

Novakon is a people-centric company, catering to both our customers and employees. Our workforce boasts rich experience, professional expertise, and boundless enthusiasm, allowing us to provide firstrate and user-friendly solutions to our customers. We assist customers in optimizing their processes through the integration of software, hardware, and technical services. By connecting people, machinery, and technology, we empower our customers to achieve their goals and gain a competitive edge in the digital era.

Sustainable Management

In response to the global trend towards net-zero carbon emissions, together with our parent company, Novakon joins the carbon reduction guidance program held by the Corporate Synergy Development Center (CSD), with the aim of achieving a carbon reduction equivalent to the annual amount absorbed by 2.5 Daan Park by the end of this year, taking strides towards a sustainable path to achieve net-zero emissions.

Novakon emphasizes a people-centric culture, considering all our colleagues as one big family. We provide various welfare measures, educational and training programs, care services, and uphold rights related to gender equality in the workplace. We are also a member of the Family-Friendly Corporate Alliance, promoting harmony between our employees' families and their work lives. Moreover, Novakon has become a member of the Intelligent Computer & AIoT Association (ICAA). Our goal is to leverage our expertise and technology to assist various domestic industries in their applications, thereby enhancing industrial division of labor and ultimately increasing our international competitiveness.

